Superior Court of Washington, County of 			
华盛顿州 县高等法院

	In the Guardianship/Conservatorship of:
关于以下个人的监护/保护：
_________________________________, Individual
个人
	No.
编号 
Motion for Final Order Confirming Transfer and Terminating Washington Guardianship/Conservatorship
确认转移和终止华盛顿监护权/保护权的最终令请求
(MT)
(MT)


Motion for Final Order Confirming Transfer and Terminating Washington Guardianship/Conservatorship
确认转移和终止华盛顿监护权/保护权的最终令请求
I am the guardian/conservator of an Individual Subject to Guardianship/Conservatorship in Washington State. I ask this court to enter a final order confirming transfer to the receiving state and terminating the Washington guardianship/conservatorship.
我是华盛顿州受监护/保护个人的监护人/保护人。我请求本法院下达最终令，确认转移到接收州并终止华盛顿监护权/保护权。
Basis for Motion
请求依据 
1.	The guardian filed a Petition to Transfer Guardianship/Conservatorship from Washington to the Receiving State.
	监护人提交了将监护权/保护权从华盛顿转移到接收州的申请。
2.	This court entered a Provisional Order Granting Petition to Transfer Guardianship/ Conservatorship to the Receiving State.
	本法院发布了一项临时命令，批准将监护权/保护权转移给接收州的申请。 
3.	The guardian/conservator petitioned the receiving state’s court to transfer guardianship/ conservatorship to the receiving state.
	监护人/保护人请求接收州法院将监护权/保护权转移给接收州。 
4.	The receiving state court entered a provisional order accepting transfer of guardianship/ conservatorship under provisions similar to RCW 11.90.410.
	接收州法院根据RCW 11.90.410的类似条款发布临时命令，接受监护权/保护权的转移。
5.	The guardian/conservator filed a certified copy of the receiving state’s provisional order with this Washington State court on (date) 	.
	监护人/保护人于以下日期向华盛顿州法院提交了接收州临时命令的核证副本（日期）
6.	The guardian/conservator [  ] has  [  ] has not filed a final report.
	监护人/保护人[-]已[-]尚未提交最终报告。
Relief Requested. I ask this court to take the following action:
已请求救济。我请求本法院采取以下行动：
7.	Grant the petition and transfer guardianship/conservatorship to the receiving state.
	批准申请并将监护权/保护权转移给接收州。
8.	Terminate the Washington guardianship and/or conservatorship.
	终止华盛顿监护权和/或保护权。 
9.	Discharge the guardian/conservator:
	解除监护人/保护人：
[  ]	At the hearing on this motion, after approving the guardian/conservator’s final report, which has been filed with this court.
	在批准监护人/保护人的最终报告（已向本法院提交）后就该申请举行的听证会上。 
[  ]	When the court approves the guardian/conservator’s final report. The guardian/conservator’s final report should be due on _____________________ (date, no later than 90 days after guardianship/conservatorship is transferred).
	在法院批准监护人/保护人的最终报告时。监护人/保护人的最终报告应于以下日期前提交 			 （日期，不晚于监护权/保护权转移后90天）。 
I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the facts I have provided on this form (including any attachments) are true. [  ] I have attached (#):	 pages.  
本人特此声明，本人在此表格（包括任何附件）中提供的信息若有不实，愿依照华盛顿州法律而接受伪证罪处罚。[-] 本人已附上 (#)：	 页。

Signed at (city and state): 		Date: 	
签字地点（城市和州）： 		日期：
			
Sign here	Print name
请在此处签名	请工整填写姓名 
					
Lawyer signs here	Print name and WSBA No.	Date
律师在此处签名	请工整填写姓名和WSBA编号	日期
	RCW 11.90.400
CH (01/2022) Chinese
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